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Esitysten tekeminen Satakunnan koulutuskuntayhtymän toiminnan kehittämiseksi sekä vuoden 
2023 talousarvion kehys 
 
KH 10.10.2022 § 231    
258/02.02.00/2022    

 
Satakunnan koulutuskuntayhtymän perussopimuksen mukaan jäsenkunnille 
on varattava taloussuunnitelmaa valmisteltaessa tilaisuus esitysten 
tekemiseen kuntayhtymän toiminnan kehittämiseksi. Sopimuksen mukaisesti 
kuntayhtymän alustava taloussuunnitelma tulee toimittaa jäsenkunnille 
lokakuun loppuun mennessä ja hyväksyä marraskuun loppuun mennessä.  
 
Koulutuskuntayhtymän yhtymähallitus on hyväksynyt vuoden 2023 
talousarvion kehyksen ja päättänyt pyytää jäsenkunnilta esityksiä toiminnan 
kehittämiseksi kokouksessaan 29.9.2021 § 42. Kuntayhtymä on pyytänyt 
kehittämisehdotukset taloussuunnitelmaan 21.10.2021 mennessä.  
  
Satakunnan koulutuskuntayhtymän toimintakulut ovat kehyksessä 24,8 
miljoonaa euroa. Vuoden 2022 talousarviossa budjetoidut toimintakulut olivat 
24,9 miljoonaa euroa. Kuntayhtymän annettu talousarviokehys on suunniteltu 
nollatuloksella. Vuoden 2022 talousarvio on laadittu vuosi sitten 580 000 
alijäämäiseksi. Valtio ei ole vielä vahvistanut talousarvioesitystään 
eduskunnassa, mikä aiheuttaa sen, ettei varmuutta lopullisista määrärahoista 
vielä ole. Sataedun vuoden 2023 valtionosuusrahoituksen arvioidaan 
ennakkolaskemien perusteella säilyvän vuoden 2023 tasolla. 
 
Satakunnan koulutuskuntayhtymän investointien määrää arvioidaan 
varsinaisen talouarvion valmistelun yhteydessä. Kiinteistöjen osalta 
lähivuosina tulee laaditun kiinteistöstrategian mukaisesti laajoja investointeja. 
Suunnitelman mukaisesti investointointien määrä kasvaisi jo vuonna 2023 
ollen vuosina 2024-2025 laajimmillaan. 

 
Lisätietoja antaa talousjohtaja Tauno Mäkinen, puh. 040 488 6120. 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Teemu Nieminen 

 
Päätösehdotus Kokemäen kaupunki lausuu lausuntonaan, ettei sillä ole huomautettavaa 

Satakunnan koulutuskuntayhtymän talousarviosta vuodelle 2023 tai esityksiä 
toiminnan kehittämiseksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan päätösehdotuksen 
yksimielisesti. 


